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بانك و بيمه

تجارت-استان گیلان_آدوس؛ حضور ورزشکاران 
و قهرمان ورزشی در راهپیمایی روز قدس بعنوان 
الگوهایی که در شکل گیری و هدایت افکار و اندیشه 
های جوانان نقش بسزایی دارند ،همواره مورد توجه 
بوده است .مریم بخشی در جلسه هماهنگی برای 
حضور هرچه باشکوه تر جامعه ورزش استان گیلان 

در راهپیمایی روز جهانی قدس ،بر اهمیت پاسداشت 
این روز تاریخی که برآیند اندیشه های تابناک بینیان 
گذار انقلاب اسلامی بوده است تاکید کرد و گفت :اگر 
چه روز قدس  می باید همواره و مستمر مورد توجه 
مسلمانان جهان قرار گیرد ،با این وجود جامعه ورزش 
وورزشــکاران با مشارکت گسترده خود می توانند 

این ندای حق خواهی ملتی رنجیده را بهتر و رساتر 
به گوش جهانیان برســانند .وی از همه ی عناصر 
اثرگذار ورزش استان درخواست کرد تا با مشارکت 
بی مانند خود در راهپیمایی روزجهانی قدس، این 
برهه حســاس تاریخی را پاس داشته و راه را برای 

پیروزی ملت مظلوم فلسطین هموار کنند .

تجارت-اســتان گیلان_آدوس؛ ملاقات 
عمومــی مدیرکل با خانــواده های معظم 
شهدا و ایثارگران گیلان برگزار شد.مدیرکل 
بنیاد شــهید و امور ایثارگران استان گیلان 
مطابق همه ســه شنبه ها، با جمع کثیری از 
خانواده معظم شــهدا و ایثارگران دیدارکرد.

بــه گزارش ایثار گیلان؛عبداله پاکاری مدیر 
کل بنیاد شهید و امور ایثارگران استان گیلان 
با اشــاره به ملاقات هــای عمومی صورت 
گرفتــه گفت:این ملاقات هــا در روزهای 
ســه شــنبه هر هفته به منظور ارائه خدمات 
مطلوب به خانواده شاهد و ایثارگر و رفع سریع 

مشکلات آنان،در مرکز ارتباطات و مراجعات 
بنیاد برگزار می شود.وی با بیان اینکه هدف 
والا و پــرارزش شــهدا،ایثار و مجاهدت در 
راه خدا بوده اســت،افزود:اعتلای ارزشهای 
بلند اسلامي و پاسداري از میراث گرانبهاي 

انقلاب از آرمان های شهدا بود.

حضور ورزشکاران در راهپیمایی روز قدس بسیار اثر گذار خواهد بود  شهرستان=هدف والای شهدا،ایثار و مجاهدت در راه خدا بوده است
www.tejaratonline.ir

گروه بانک و بیمه: مدیرعامل بانک توسعه صادرات 
ایران گفت: از مهمترین دســتاوردهای راه اندازی 
بازار متشــکل ارزی کاهش دلالــی در بازار آزاد 

است.
مبنای اســتفاده از بازار متشــکل ارزی، کاهش 
دخالت بانک مرکزی یا نرخ دســتوری اســت به 
این معنا که بازار بر اساس ساز و کار درونی خود، 
خــودش را تغذیــه کند؛ به این ترتیب قیمت ارز بر 
اســاس عرضه و تقاضا و نه دســتور بانکی تعیین 
می شود. دکتر علی صالح آبادی در مورد عملکرد 
بازار متشــکل ارزی در گفتگو با اگزیم نیوز گفت: 
بازار متشکل ارزی برای اسکناس است و مربوط 
به حواله نیســت، چراکه حواله در حال حاضر در 
نیما عرضه می شــود؛ مردم در حال حاضر برای 
دریافــت اســکناس در چارچوب مقررات ابلاغی 
بانک مرکزی به صرافی ها مراجعه می کنند و تا 

سقف 2۰۰۰ دلار ارز دریافت می کنند.

صالح آبادی در پاسخ به این سوال که "قیمتی که 
در بازار کشف می شود از کجا و چگونه بدست می 
آید؟" گفت: متاسفانه در حال حاضر در بازار ارزی 
سامانه منسجمی برای کشف قیمت نداریم؛ مردم 
عادی برای تامین ارز مورد نیاز خود به صرافی ها 
مراجعه می کنند و ارز را ) تا ســقف 2۰۰۰ دلار( 
با نرخی که در ســامانه ســنا هست تهیه می کنند؛ 
حتی با راه اندازی بازار متشــکل، مردم در همان 
چارچوب کار خواهند کرد؛ در واقع بازار متشــکل 
برای معاملات صرافیها با یکدیگر، بانک ها با هم 
و یا صرافی ها با بانک ها و شــرکت های عرضه 

کننده عمده ارز راه اندازی شده است.
وی افزود: در واقع این بازار یک بازار عمده فروشی 
ارز اســت و نه خرده فروشــی. در این میان بانک 
مرکــزی بعنوان بازار گــردان در این بازار حضور 
دارد. در حــال حاضر بانک مرکزی به روش های 
کاملا ســنتی از جمله تلفن مستقیم به صرافی ها 

فراینــد بازارگردانی را انجام می دهد با راه اندازی 
بازار متشــکل ارزی و سامانه مرتبط با آن عرضه 
و تقاضــا پیــش روی ناظر ) بانک مرکزی ( انجام 

می شود.
صالح آبادی در مورد نقش و اهمیت راه اندازی بازار 
متشــکل ارزی در برچیدن بازارهای غیر متشکل 
گفت: در روش های سنتی تاخیر وجود داشت ولی 
بــا روش جدید به دلیل اینکه فرایندها به صورت 
آنلاین انجام می شــود، شــبیه بورس است و می 
تواند در لحظه در بازار پوزیشــن بگیرد. من فکر 
می کنم به این ترتیب قیمت ها به سمت شفافیت 

بیشتر پیش خواهد رفت.
رئیس اســبق ســازمان بورس کشور یادآور شد: 
بورس ارز به معنای قراردادهای آتی و اختیار معامله 
نخواهــد بــود، در واقع در بازار صالح آبادی معتقد 
اســت: از مهمترین دستاوردهای راه اندازی بازار 

متشکل ارزی کاهش دلالی در بازار آزاد است.

مدیرعامل بانک توسعه صادرات ایران مطرح کرد:

حذف بازار سیاه با راه اندازی بازار متشکل ارزی

افزايش مسئوليت هاي اجتماعي صندوق تامين خسارت هاي بدني
با رایزني صندوق ، ردیف بودجه مشخصي براي اسیدپاشي 

معین و از منابع بیمه شخص ثالث صیانت شد
به گزارش روزنامه تجارت به نقل از روابط عمومي صندوق 
تامیــن خســارت هاي بدني کشــور؛ دکتــر علي جباري 
مدیرعامــل این صندوق پیرامون تصویب تکلیف جدید به 
تکالیف قانوني صندوق اظهارداشت: نمایندگان مجلس در 
مصوبه اي مرتکب اسید پاشي را ملزم به پرداخت هزینه هاي 

درمان بزه دیده کردند، اگر مرتکب متمکن از پرداخت هزینه 
ها نباشد "صندوق تامین خسارت هاي بدني" آن را پرداخت 

مي کند و جهت بازیافت به مرتکب مراجعه مي نماید.
وي با اشاره به حوزه تعهدات و وظایف صندوق در حمایت از 
آسیب دیدگان حوادث رانندگي که به علل مختلف از جمله 
فقدان بیمه نامه یا فرار مقصر حادثه مشمول دریافت دیه مي 
شوند، اعلام کرد منابعفعلي این پرداخت ها، طبق قانون در 

ماده 2۴ از محل بیمه نامه هاي شخص ثالث صادره و جرایم 
دیر کرد تمدید بیمه نامه پیش بیني و تامین مي گردد.

نکتــه مهم دیگــر و قابل توجه در این ارتباط، توجه به این 
موضوع است که قانونگذار در قانون جدید بیمه شخص ثالث 
عملًا صندوق را به عنوان بیمه گر دوم بیمه نامه شــخص 
ثالث معرفي نموده استتا در صورت عدم ایفاي تعهدات توسط 
شرکت بیمه از جمله ورشکستگي احتمالي شرکتهاي بیمه 

اي و ...، ایــن نهــاد، حمایت قانوني لازم را از زیان دیدگان 
حوادث رانندگي انجام دهد.

دکتر جباري با اشاره به تعهد جدیدي که بواسطه این طرح، 
"جبران هزینه هاي درماني اسیدپاشــي" برعهده صندوق 
نهاده شــده است،اظهار داشت: صندوق تحت عنوان یک 
ردیف خاص، آمادگي خود را در ایفاي بهینه این تعهد جدید 

همانند سایر تکالیف قانوني محوله اعلام مي نماید.

تجارت-استان اصفهان:درسال جاری  پس از یک دهه آب شیرین 
از چشمه بازیاب وارد شبکه توزیع شهر خور شد.محمد جواد فیروزی 
با اشاره به در مدار قرار گرفتن آب شیرین در شبکه توزیع آب شرب 
شهر خور گفت:دریک دهه اخیر بدنبال وقوع خشکسالی در  استان، 
آبدهی چشمه بازیاب که تنها منبع  تامین کننده آب شیرین  شهر 
خور است بسیار کاهش یافته بود بطوریکه از سال ۸۸ تا پایان سال 
۹۷ دیگر آب شیرین وارد شبکه توزیع شهر خور نگردید.وی ادامه 
داد: در ســال آبی جاری بدنبال بارندگی های قابل توجه در  این 
شهرستان ،از ابتدای سال ۹۸ آب شیرین وارد شبکه توزیع شهر خور 
شد و مردم بهره مند از آب شیرین در خانه های خود شدند.فیروزی 
به میزان آبدهی چشمه بازیاب پرداخت و عنوان کرد: براساس دبی 
ســنجی های صورت گرفته در زمان ترســالی آبدهی این چشمه 
به بیش از 2۰ لیتر در ثانیه می رســد و در زمان خشکســالی حدود 
یک لیتر در ثانیه است.مدیر آبفا خور با بیان اینکه در چند سال اخیر 
بدلیل وقوع خشکسالی آبدهی چشمه بازیاب به حدود یک لیتر در 
ثانیه کاهش یافت عنوان کرد:در سالهای خشک که آبدهی چشمه 
بازیاب بسیار کاهش یافت مردم از شیرهای برداشت موجود در شهر 
آب شیرین موردنیاز را تامین نمودند.وی افزود:در حال حاضر ۸5 
شیر برداشت در شهر خور موجود است که مردم در مواقع ایی که 

آب شیرین در شبکه موجود نیست از طریق این شیرهای برداشت 
آب شیرین مورد نیاز خود را تامین می کنند.وی ادامه داد: در واقع 
شــهر خور دارای دوشــبکه آبرسانی است که یک شبکه مختص 
به آب شیرین و شبکه ای دیگر مربوط به اب بهداشتی می باشد 
.فیروزی به منابع آب بهداشتی شهر خور اشاره کرد و خاطر نشان 
ساخت: در حال حاضر 3 حلقه چاه تامین کننده شبکه آب بهداشتی 
مردم خور است  این در حالیست که EC آب این چاهها بین 5 تا ۶ 
هزار در نوسان است که تنها می توان از این آب در جهت مصارف 
بهداشتی استفاده کرد .وی با بیان اینکه به منظور دسترسی پایدار 
مردم به آب شیرین اعلام کرد: برای اینکه مردم همیشه در خانه 
های خوداز آب شیرین برخوردار شوند باید سیستم آب شیرین کن 
در شهر خور راه اندازی شود که طرح مطالعاتی این پروژه در دستور 
کار قرار گرفت.مدیر آبفا خور و بیابانک به راه اندازی آب شیرین کن 
در شهر فرخی پرداخت و اظهار داشت:با راه اندازی آب شیرین کن 
در شهر فرخی روزانه 5۰۰ متر مکعب آب شیرین تولید می شود 
که با مصرف بهینه مردم همین میزان آب برای دسترسی پایدار 
مردم به آب شیرین کفایت می کند.وی گفت: تا قبل از راه اندازی 
آب شیرین کن در شهر فرخی مردم از طریق 2۰ شیر برداشت آب 

شیرین خود را از آب انبارها تامین می کردند.

پس از یک دهه رقم خورد؛

ورود آب شیرین به شبکه توزیع شهر »خور«
شهرستانك

 فرمانده جدیدانتظامی شهرستان بهبهان منصوب شد
تجارت-شهرستان  بهبهان-دایی زاده:در مراسمی با حضور سردار عباس زاده 
فرمانده انتظامی استان خوزستان و دیگر فرماندهان و مسولان لشکری و کشوری 
، فرماندار،امام جمعه و جمعی از مسئولان شهرستان  سرهنگ محمد عزیزی 
بعنوان فرمانده انتظامی شهرســتان بهبهان معارفه شــد  و از زحمات  سرهنگ 
رضا پاپی تقدیر بعمل آورده شد.  سرهنگ عزیزی اهل شهرستان بهبهان و از 
خانواده معظم شهدا می باشند. از سوابق کاری ایشان یک دوره 12ساله ریاست 
کلانتری. ریاست پلیس های آگاهی. مبارزه باموادمخدر و پیشگیری بهبهان را 
در کارنامه خدمتی برعهده داشته است و همچنین سنواتی را به عنوان فرمانده 
یگان منابع طبیعی اســتان خوزســتان  مشغول به خدمت بوده و آخرین سمت 
ایشان فرماندهی انتظامی شهرستان اندیمشک بوده است.سرهنگ پاپی نیز از 
سوی فرمانده انتظامی استان خوزستان بعنوان فرمانده انتظامی شهرستان بندر 

ماهشهر منصوب شد.

آغاز عملیات اجرایی تعریض و بهسازی
 محور بهبهان - آغاجاری 

تجارت-اســتان خوزستان:مدیرکل راه و شهرسازی خوزستان از آغاز عملیات 
اجرایی تعریض و بهسازی محور بهبهان - آغاجاری با ۷۸ میلیارد ریال اعتبار خبر 
داد.رضا رضایی در آیین آغاز عملیات اجرایی تعریض و بهسازی محور بهبهان 
– آغاجاری اظهار داشت: این پروژه به طول 5/5 کیلومتر و با اعتباری افزون بر 
۷۸ میلیارد ریال ازمحل اعتبارات استانی آغاز شده است.وی یادآور شد: بخشی 
از این مســیر که عملیات اجرایی آن آغاز شــده پیش از این توسط شرکت نفت 
زیرسازی شده و این درحالی است که بخش دیگری از این جاده از سمت آغاجاری 
در مرحله انجام فرآیند مناقصه قرار دارد.رضا رضایی اظهارداشت: استاندارد سازی 
جاده های این شهرستان به دلیل اینکه نقش ورودی به و خروجی از استان را بر 
عهده دارند از اهمیت ویژه ای برخوردار است.وی ادامه داد: این جاده ها شهرهای 
بهبهان، آغاجاری و زیدون را در بر می گیرند و انجام عملیات اجرایی آنها نسبت 
به گذشته از سرعت بیشتری برخوردار شده است.وی با اشاره به اینکه تعریض و 
بهسازی محورهای ارتباطی منتهی به بهبهان با اعتباری بالغ بر ۶۰۰ میلیارد ریال 
شروع شده، بیان داشت: با این وجود ۸۰ میلیارد ریال پروژه دیگر باقی مانده که 
هم اکنون در فرآیند انجام مقایسه قرار دارد که پس از آن کار اجرایی این جاده ها 
شروع می شود.مدیرکل اداره راه و شهرسازی خوزستان یادآور شد: دولت اهتمام 
جدی برای بهبهود وضعیت راه های این شهرستان دارد تا از این طریق توقع و 
نیاز بحق مردم محقق شود.وی مهم ترین این مسیرها را جاده رامهرمز- بهبهان، 
بهبهان - گچساران به سمت پل خیرآباد و همچنین مسیر زیدون- آغاجاری عنوان 
کرد.رضایی یکی از جاده های اصلی استان خوزستان را مسیر بهبهان – رامهرمز 
عنوان کرد و گفت: این مسیر که خروجی آن به سمت گچساران است یکی از 

محور های ورودی به استان محسوب می شود.

حمایت بانک توسعه تعاون از ورزش کارگریدیدار مدیران عامل بانک ها با وزیر خارجهدریافت تسهیلات اشتغال شرکت های دانش بنیان
معــاون برنامه ریزی صنــدوق نوآوری و 
شکوفایي ریاست جمهوري با هدف حفظ 
و ایجاد اشــتغال از اختصاص تسهیلات از 
طریق بانک قرض الحســنه مهرایران به 
شــرکت هاي دانش بنیان خبرداد. روح الله 

ذوالفقاری با بیان این که با هدف حفظ و ایجاد اشتغال تسهیلات به 
شرکت هاي دانش بنیان اختصاص خواهد یافت، اظهار کرد: در راستاي 
حمایت هم جانبه از شرکت هاي دانش بنیان و همکاري حداکثري با 
شبکه بانکي، با حمایت این صندوق و از طریق بانک قرض الحسنه 
مهر ایران به شرکت هاي دانش بنیان واجد شرایط اعطا خواهد شد. 
هدف از ارائه این تســهیلات کمک به ایجاد و حفظ 5۰۰۰ شــغل در 
شرکت هاي دانش بنیان با اولویت مناطق کمتر برخوردار بوده و شعب 

این بانک پذیراي متقاضیان خواهند بود.

مدیــران عامل بانک هــای دولتی و 
خصوصی کشــور با دکتر جواد ظریف 

وزیر امور خارجه دیدار کردند.
در ایــن دیــدار کــه در دفتر مطالعات 
سیاســی و بیــن المللــی وزارت امور 

خارجه برگزار شــد، دکتر ظریف از تلاش های نظام بانکی در 
دوره تحریــم و نقــش موثر آن در ایجاد رونق تولید در کشــور 

تقدیر کرد.
دکتر محمد رضا حســین زاده رییس شورای هماهنگی بانک 
های دولتی نیز در ادامه با تقدیر از اقدامات وزارت امور خارجه 
 ،گزارشــی از آخریــن وضعیت بانک ها در حــوزه بین الملل ا

رایه کرد.در ادامه نیز تنی چند از مدیران عامل بانک ها به بررسی 
وضعیت نظام بانکی در شرایط تحریم پرداختند.

در ششمین دوره المپیاد جهانی کارگری 
که تیرماه سال جاری در اسپانیا برگزار 
خواهد شد، بانک توسعه تعاون به عنوان 
حامــی کاروان ورزش کارگری ایران از 
این جامعــه کارگری حمایت می کند. 

صادقی فر معاون فرهنگی و اجتماعی وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی از حمایت های بانک توســعه تعاون و سایر حامیان در 
ترویج ورزش کارگری تقدیر به عمل آورد و خاطرنشــان کرد: 
امــروزه بحث افزایش کیفیت زندگی کارگری، موارد گوناگونی 
ازجمله، حقوق و دســتمزد، سلامت، فرهنگ و نشاط و شادابی 
را شامل می شود که پرداختن به ورزش یکی از راه های افزایش 
نشــاط و ســلامت در بین کارگران عزیز خواهد بود. کارگران به 

عنوان خط مقدم و طلایه داران اصلی تولید به شمار می آیند.

اصلاح ترکیب پرتفوی ضروری است
مســعود بادیــن، نایب رییس هیات مدیــره و مدیرعامل بیمه 
آســیا، بر تلاش همه اعضای شــرکت در افزایش ســهم بیمه 

آسیا از بازار تاکید کرد.
مدیرعامل بیمه آسیا به همراه اعضای هیات مدیره و تنی چند 
از مدیران، در جمع روســای شــعب، استان و منطقه ۹ حضور 

یافت و با آنها به گفت و گو پرداخت.
مسعود بادین در این جلسه با اشاره به وضعیت پرتفوی شرکت 
به ویژه در استان ها، اظهار داشت: برای بهبود ترکیب پرتفوی 
و افزایش بازدهی فعالیت ها، ضروری است تا تلاش مضاعفی 
در این زمینه صورت بگیرد و به جای افزایش نیروی انســانی، 

چیدمان نیروها در شعب اصلاح شود.
وی افزود: در این راســتا لازم اســت تا روسای شعب، استان و 
منطقه بر اساس حدود اختیارات اعلام شده، اختیارات لازم را 
به زیر مجموعه خود تفویض کنند تا نتیجه بهینه ای از عملکرد 

نیروی انسانی  حاصل آید. 
مدیرعامل، افزود: بخش قابل توجهی از پرتفوی شرکت توسط 
نمایندگان تولید می شود که این موضوع نشان از توانایی بالای 
شبکه فروش دارد، اما باید به این نکته نیز توجه داشت که در 
تولید مستقیم و غیرمستقیم پرتفوی، همواره باید تعادلی معقول 
حاکم باشــد تا در درازمدت، شــرکت از ناهنجاری های ناشی 
از عدم تعادل در این زمینه، آســیب نبیند.  تشــویق کارکنانی 
که در کاهش نســبت خســارت فعال هستند، تاکید بر نوسازی 
نمای شــعب منطقه، افزایش نظارت روسای شعب بر عملکرد 
زیرمجموعه خود و تاکید بر هوشــمندی نســبت به مدیریت 
نماینــدگان غیرفعال، از دیگر نکاتی بود که مدیرعامل در این 

نشست به آنها اشاره کرد.

تحقق سود ۴۴۰ ریالی بیمه "ما"
بیمه "ما" براساس اطلاعیه منتشر شده  در سامانه کدال، برای 
دوره مالی منتهی به 2۹ اسفندماه 13۹۷ به ازای هر سهم ۴۴۰ 

ریال سود محقق کرد.
به گزارش روزنامه تجارت به نقل از روابط عمومی، بر اســاس 
صورت های مالی  حسابرسی شده ، شرکت بیمه "ما" با وجود 
افزایش سرمایه5۰ درصدی در سال 13۹۷ ،  موفق به ارتقای 
سود خالص و  تحقق ۴۴۰ ریال سود در سال مالی منتهی به2۹  

اسفندماه 13۹۷ شد.
بر اســاس این گزارش، درآمد حق بیمه شــرکت بیمه "ما" نیز  
۷ میلیون و 251 هزار و ۷۹2  میلیون ریال اعلام شــده که در 

مقایسه با پایان سال ۹۶، بالغ بر ۶۰ درصد رشد یافته است.

تجارت-اســتان ایلام:به گزارش روابط عمومی، اسماعیل 
محمودی عالمی رئیس واحد شیرین سازی گاز پالایشگاه گاز 
ایلام اظهار داشت:  با استفاده از ظرفیت های موجود داخل 
کشــور و امکان تصفیه آمین مســتعمل به روش حرارتی در 
یکی از پالایشگاه های مجتمع  گاز پارس جنوبی حدود 3۰۰ 
تن محلول آمین مستعمل با غلظت متوسط  ۴۰ درصد تصفیه 
و مجدداً در واحدهای شــیرین ســازی این پالایشگاه مورد 
استفاده قرار گرفت. وی اظهار داشت: با توجه به محدودیت 
های تأمین و تولید این محلول در داخل کشور بخصوص در 
شرایط تحریم، انجام این مهم ضمن کاهش قابل ملاحظه  
خوردگی تجهیزات، بهبود عملکرد فرآیند و کاهش نوسانات 
واحد شــیرین ســازی، به پایداری تولید در این پالایشــگاه 

کمک شــایانی نموده اســت. رئیس واحد شیرین سازی گاز 
شرکت پالایش گاز ایلام با اشاره به اهمیت این محلول در 
فرآیند شــیرین ســازی گاز، افزود: تصفیه آمین مستعمل به 
روش حرارتی و نیز اســتفاده مجدد از این محلول در فرایند 
تولید ضمن کاهش پسماندهای زیست محیطی پالایشگاه 
، موجب فراهم شدن  امکان تصفیه و تولید حداکثری گاز و 
جلوگیری از کاهش تولید در زمستان گذشته  شده است.  وی 
خاطر نشان کرد:برنامه های مشابه دیگری در این پالایشگاه 
در بخش شــیرین ســازی گاز در دست بررسی و اقدام است 
که انجام آنها موجب افزایش زمان استفاده از محلول آمین، 
کاهش حجم تخریب محلول و کاهش هدر رفت این محلول 

مهم و حیاتی صنعت پالایش گاز می گردد.

تجارت-استان ایلام:احسان جمشیدزاده، مدیرکل 
فنی و حرفه ای استان ایلام گفت: 2 هزار کار آموز 
در 225 حرفه فنی و حرفه ای در ســطح اســتان 
مشــغول به حرفه آموزی می باشند.وی افزود:در 
این برهه از زمان که با مشــکلات بیکاری روبرو 
هستیم آموزشهای فنی و حرفه ای  باعث کاهش 
سطح بیکاری، افزایش سلامت، بهداشت روانی و 
افزایش تولید و کسب کار می شود.مدیرکل فنی و 
حرفه ای استان ادامه داد: برای داشتن یک جامعه 
با توسعه و برخوردار نیازمند نیروی کار هستیم که 
این نیرو باید آموزشهای لازم را فرا گیرد.وی بیان 
داشت: با توجه به نیاز بازار کار از جمله نیروی کار 

ماهر شــرکت های پیمان کار ایجاد و راه اندازی 
دوره های پتروشیمی، نفت و گاز  در استان ضروری 
اســت.وی خاطرنشان کرد: در این راستا اداره کل 
آمــوزش فنــی و حرفه ای در نظر دارد با راه اندازی 
دپارتمــان نفــت و گاز  با برنامه ریزی دقیق و نیاز 
سنجی کارشناسانه، نیروی متخصص این صنعت 
و تکنســین های ماهر را پرورش داده و روانه بازار 
کار کند.جمشــید زاده بیان داشت: قابلیتهای مورد 
درخواست پتروشیمی، نفت و گاز و استاندارد های 
مورد نیاز برای راه اندازی  دپارتمان صورت گرفته 
و تلاش می شــود به زودی این مکان راه اندازی 

شود.

۲ هزار ایلامی دوره های مهارت آموزی فرا گرفته اندبازیافت بیش از ۳۰۰تن محلول آمین مستعمل در پالایشگاه ایلام


